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PROTOKÓŁ NR XVI/2008 

z XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 29 maja 2008 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 11
00   

do 12
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych przy otwarciu sesji było 15  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek   - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak   - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk  - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk                   - Przewodniczący  Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska  - Członek Komisji Rewizyjnej 

12. Bożena Przybyła   - Przewodniczący Komisji OZKiS 

13.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

     15. Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

4. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

5.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

6.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

7.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

8.  Zbigniew Wołowiec  - Sołtys wsi Jajczaki 

9.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

10.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

11.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

12.  Łuczak Henryk                       - Sołtys wsi Kamion 

13.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 
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Porządek  obrad: 

1.  Otwarcie XVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas.  

b) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas. 

c) Udziału Gminy Wierzchlas w projekcie „Budowa Zintegrowanego 

Systemu e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota 

Regionu Łódzkiego)” 

d) Zmian do  uchwały Nr XV/96/2008 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej 

w Wierzchlesie. 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

 

Przebieg obrad 

 

Punkt 1 

Otwarcie XVI  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący  Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, sołtysów                 

i Panią sołtys, Starostę Powiatu Wieluńskiego Andrzeja Stępnia  oraz 

pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co 

stanowi kworum, przy którym może obradować  i podejmować uchwały Rada 

Gminy.   

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w zawiadomieniach. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do  

porządku obrad. Ponieważ nie było uwag do przedstawionego porządku 

poddany został pod głosowanie  i przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych   
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Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XV sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednomyślnie.                                           

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia   

od 24 kwietnia  2008r. do. 29 maja 2008r,  które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji. 

Radny Józef Krzeszowski  poinformował radnych z zakresu realizacji 

zobowiązania które zgłosił Pan Przewodniczący na poprzedniej sesji  

dotyczącego zorganizowania spotkania  projektanta parkingu w  Wierzchlesie             

z przedstawicielami Rady Gminy . Radny Krzeszowski jako reprezentował Radę 

Gminy na tym spotkaniu oraz Inspektor ds. budownictwa  Urzędu Gminy. 

Rozmowy w tej sprawie doprowadziły do  ogólnych rozwiązań, które owocują 

szybkim tempem budowy przedmiotowego parkingu wraz  z chodnikiem. 

Jedyna uwagę jaka zgłosił Radny jest to brak w projekcie nie przewidziano 

wprowadzeniu wody do przydrożnego rowu z asfaltu ponieważ chodnik  

doprowadzony będzie do początku rowu i co dalej z tą wodą. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag do przyjętej informacji,  została ona poddana 

pod głosowanie i przyjęta do akceptującej wiadomości. 

 
 

Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas. 

Ponieważ temat ten nie był wcześniej omawiany na posiedzeniach Komisji 

których w miesiącu maju nie było  dlatego wprowadzenia do tematu dokonała 

Skarbnik Gminy Teresa Nowak i powiedział, że odczyta projekt uchwały                  

z którego  wszystko wynika  (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

W temacie wyjaśnień udzielił Wójt – Krzysztof Bednarek który powiedział, że 

miał zostać kupiony samochód strażacki z firmy Mercedes który kosztowałby 

ok. 500 zł i bez dotacji jest to niemożliwe i gmina nie jest w stanie zakupie 

takiego sprzętu otrzymaliśmy dotacji postanowiliśmy zaopatrzyć dwie małe 

jednostki tj. Łaszew i Przywóz  maja najstarsze samochody dlatego do tych 
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jednostek zakupione zostaną nowe małe samochody i żeby te dwie jednostki 

uzbroić w nowy sprzęt. Zwrócił się do radnych o wyrażeni zgody na zakup 

samochodów. Natomiast temat zakupu samochodu dla jednostki w Wierzchlesie 

podjęty zostanie w przyszłym roku jeśli tylko Rada gminy wyrazi akceptację.    

 

Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poddał odczytany projekt 

uchwały Nr XVI/97/2008 pod głosowanie  i przyjęty został większością głosów 

przy  jednym głosie wstrzymującym. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

b) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy i powiedział, że zachodzi 

konieczność zmian w budżecie gminy. Dokonana  została sprzedaż działek w 

Krzeczowie w związku z tym  można urealnić budżet gminy o kwotę 90.000 zł 

po stronie dochodów i po stronie wydatków.  

Po stronie dochodów zwiększa się  Dział 700,  natomiast po stronie wydatków  

zwiększa się  Dział  …   o kwotę  90.000 zł. 

Dział 700  Gospodarka mieszkaniowa  kwota 30.000 zł zwiększa  się w tym: 

-17.000 zł na zakup działek 

- 6.300 zł na remont – wymiana dachu na budynku komunalnym przy ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach, 

- 6.700 zł -  remont – wymiana dachu na budynku komunalnym – apteka w 

Mierzycach. 

Dział 750  zwiększa się kwotę 13.200 zł  - w tym  zwiększa się środki na 

wynagrodzenia i na pochodne od wynagrodzeń dla pracowników robót 

publicznych. 

Dział 754 Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona p. pożarowa zwiększa się kwotę  

16.000 zł na zakup samochodów w tym 8.000 zł dla OSP Przywóz i 8.000 zł na 

OSP Łaszew. 

Dział 758 Różne rozliczenia – zwiększa się kwotę 26.000 zł na  dotacje celowa 

dla  Samorządu Województwa Łódzkiego na budowę  Zintegrowanego systemu 

Usług Publicznych Województwa Łódzkiego. 

Dział 801 Oświata i wychowanie  zwiększa się kwotę 5.000 zł  na utworzenie 

Gminnego Centrum Edukacji Ekologicznej przy Publicznym Gimnazjum  w 

Mierzycach. 

Ponieważ nie było uwag Dio przedstawionego tematu Przewodniczący poprosił 

Skarbni9k o odczytanie projektu Uchwały Nr XVI/98/2008 w/w sprawie.  

Następnie uchwał poddana została pod głosowanie i przyjęta większością 

głosów przy jednym głosie wstrzymującym . w głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  

 

Przewodniczący Artur Piosczek przerwał obrady i poprosił o zabranie 

głosu przez Starostę Powiatu Wieluńskiego. 
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Pan Andrzej Stępień Starosta Wieluński  powitał wszystkich uczestniczących w 

sesji i powiedział, ze jest mu niezmiernie miło uczestniczyć po raz kolejny w 

sesji a okazja jest wyjątkowa bowiem z jednej strony jest to sesja a robocza                  

a z drugiej strony zbiegła się z obchodami Dnia Samorządowca czyli świętem 

ludzi  którzy pełnia  różnego rodzaju funkcje i na rożnych szczeblach samorządu  

funkcje społeczne. 

Następnie powiedział, że udało się po długim okresie czasu odzyskać  budynek 

po byłym Komisariacie Policji w Wierzchlesie  i przejść całą drogę formalną 

czyli  uzyskanie zgody Wojewody i przejście przez procedurę  wyceny                 

i  przekazania notarialnego. Należą się podziękowania dla Wójta który bardzo 

naciskał na ten temat i załatwieni tej sprawy. 

Kolejna spawa to został już złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego               

w Łodzi w  ramach Indykatywnego Planu   Inwestycyjnego. Jest to wniosek              

o którym niejednokrotnie  była mowa pod hasłem „Szlaku Bursztynowego”, jest 

złożony ostateczny wniosek z informacji przekazywanych przez Panu Staroście 

przez Wice-Starostę Pana Janusza Antczaka, że  w ciągu trzech miesięcy ma być 

podpisana umowa na realizację tego wniosku i  po podpisaniu umowy  

realizowane będą zadania należące do Starostwa Powiatowego czyli projekt 

budowlany na inwestycje na drogach.  Ponadto   z informacji przekazanych 

przez Pana Wójta  gmina Wierzchlas również przygotowuje się do pod 

względem wykonania projektu  na drogę  ujęta w ramach  projektu „szlaku 

Bursztynowego”. Jeśli będą przygotowane projekty  i podpisana zostanie 

umowa  z Urzędem Marszałkowskim  można będzie przystąpić do procedury  

przetargowej i wyłaniania  wykonawcy zadania  oraz przystępowania do 

realizacji zadania. 

Kolejny temat dotyczył wypowiedzi radnego Józefa Krzeszowskiego i Starosta 

powiedział że obecnie Powiat jest na ukończeniu procedury wyłonienia 

wykonawcy  nakładów bitumicznych  na drogach powiatowych  i jak tylko 

wyłoniony zostanie wykonawca nakładek bitumicznych to zostanie zaraz to 

zadanie wykonane na wspominanym odcinku drogi  przez Radnego 

Krzeszowskiego nałożona. Natomiast jak wróci Pan Antoni Burzyński ze 

szkolenia to przedstawi bliższe informacje dotyczące odprowadzenia wody z 

drogi i parkingu do rowu.  

Nadmienił, że do budżetu Powiatu wprowadzone zostało kolejne  zadanie na 

odcinku drogi powiatowej   na terenie Gminy Wierzchlas jest to droga                      

w Przycłapach na początek przeznaczona jest kwota 40.000 zł tyle samo ile na 

to zadanie przeznaczone jest z budżetu gminy. Wspólnie wykonany zostanie 

chodnik i poprawiny stan nawierzchni. 

Następnie zwrócił się do radnych jako przedstawiciel jednostki OSP Przywóz              

i podziękował radnym za pomoc w zorganizowaniu   obchodów jubileuszu 

uroczystości „50-lecia”   Ochotniczej straży Pożarnej w Przywozie oraz 

podziękował , że  dzięki inicjatywie Wójta Gminy przeznaczone zostały  

środków z budżetu Gminy na zakup samochodu dla Straży.  Podziękował                    
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za pomoc, przychylność  i akceptację Rady Gminy oraz za udział  w obchodach 

jubileuszu. 

Starosta Wieluński Andrzej Stępień złożył radnym  życzenia z okazji „Dnia 

Samorządowca”  przede wszystkim  satysfakcji z pełnionych obowiązków, 

realizacji postawionych przez siebie i wyborców  celów, dobrej współpracy 

Wójtem, życzył również dobrego rozwoju naszej gminie i realizować 

postawione cele oraz wszelkiej pomyślności dla radnych  oraz ich rodzin. 

Przewodniczący Artur Piosczek podziękował za życzenia  i złożył życzenia na 

ręce Pana Starosty, a jednocześnie mieszkańca naszej gminy  aby wszyscy radni 

powiatowi i gminni podejmowali tylko dobre decyzje i żeby za te dobre decyzje 

mogli zbierać podziękowania a nie słyszeć przykrych  słów. Zadowolenia                   

z pracy społecznej  nie zawsze przyjemnej jak również dużo szczęścia w życiu   

osobistym i zawodowym.     

Przewodniczący  podziękował za przybycie na sesje Panu Staroście.  

Obrady opuścił Starosta Wieluński Andrzej Stępień.  

Przewodniczący Rady Gminy  powrócił do porządku obrad. 

 

Punkt 5 

c) Udział Gminy Wierzchlas w projekcie „Budowa Zintegrowanego 

Systemu  e-Usług Publicznych Województwa Łódzkiego (Wrota Regionu 

Łódzkiego).  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk, 

powiedział, że ustawa o informatyzacji nałożyła na urzędy publiczne obowiązek  

umożliwienia mieszańcom składania podań, wniosków w drodze elektronicznej  

także w każdym momencie załatwiania sprawy  interesant może śledzić  na 

jakim etapie jest załatwiana jego sprawa. 

Pojawiło się nowe rozwiązanie  podpis certyfikowany, które wchodzi w Zycie z 

dniem 1 lipca 2008 roku i wszelkie dokumenty będzie można składać w drodze 

elektronicznej jednak należy mieć odpowiednie licencje, oprogramowanie                   

i sprzęt do tego i jest to bardzo drogie  nie tle sprzęt co oprogramowanie. 

Urząd Marszałkowski jako Lider Województwa Łódzkiego postanowił 

skoordynować działania i przyjąć wnioski gmin, żeby dofinansować  to zadanie 

ze środków Funduszy Europejskich. Nie dawno powstała inicjatywa gdzie 

Urząd Marszałkowski wystąpił z zapytaniem  czy Gmina Wierzchlas byłaby 

zainteresowana  udziałem w projekcie ewentualnie przedstawić 

zapotrzebowanie. Zadnie realizowane jest w ramach  Regionalnego Programu 

Operacyjnego na lata  2007- 2013. Po  przedstawieniu naszych potrzeb Urząd 

Marszałkowski skalkulował i  przedstawił wstępny kosztorys to jest 167.600 zł  

natomiast dzięki pomocy Funduszy Strukturalnych udział własny wnosiły tylko 

15% tj. 25.140 zł. zdaniem Sekretarza  należy skorzystać z tej oferty  i 

wyposażyć Urząd Gminy i Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w odpowiedni 

sprzęt. 
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Przewodniczący Rady Gminy powiedział, ze  należy skorzystać z tej oferty i 

tego programu. 

Ponieważ nie było pytać w przedstawiony temacie Przewodniczący porosił 

Sekretarza Gminy Leszka Gierczyka o odczytanie projektu Uchwały                       

Nr XVI/99/2008 w/w sprawie. Następnie uchwała poddana została pod 

głosowanie i przyjęta jednogłośnie w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

 

d) Zmian do Uchwały Nr XV/96/2008 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      

w Wierzchlesie. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała również Sekretarz Gminy i powiedział, że 

sprawa była szeroko omawiana na posiedzeniach Komisji jak również 

przygotowany został projekt Uchwały który przyjęty została na ostatniej sesji 

Rady Gminy jednak nie zostało do niej przygotowane uzasadnienie w związku   

z tym rożnie do tego podchodzi organ nadzoru  w tym przypadku  były również 

skargi do innych organów m.in. do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, 

który skargę oddalił. Wojewoda Łódzki zwrócił się z prośbą o przygotowanie 

uzasadnienia do tej uchwały. W  przygotowanym projekcie  uzasadnienia 

staraliśmy się nie naruszać dóbr osobistych  osób będących stronami w tej 

sprawie. 

Następnie Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk odczytał projekt uchwały                    

Nr XVI/100/2008 w/w sprawie.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że dlatego to na ostatniej sesji 

wykonane zostało w sposób lapidarny, aby nie  wyciągać nieprzyjemnych 

spraw. Jednak jeżeli organ nadzorujący tego sobie życzył to przygotowaliśmy 

odczytane  uzasadnienie. 

Wójt namawiał radnych do niedyskutowania na ten temat i powiedział, że jest 

przerażony przedstawionym uzasadnieniem bowiem z jednej strony jest ochrona 

danych osobowych a z drugiej strony rada Gminy w Wierzchlesie  zmuszona 

została do analizy tego tematu i jest to sprzeczność. 

Ponieważ nie było uwag do odczytanego projektu  uchwały,  została poddana 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o zgłaszanie wniosków       

i interpelacji: 
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Radny Marcin Kowalczyk - zwrócił się do radnych z problemem dotyczącym 

przyznawanych stypendiów dla uzdolnionych uczniów zostało namieszane                 

z powodu podniesienia średniej ocen. Średnia została podniesiona dla 

Gimnazjum z 5,0 na 5,1, a dla Szkoły Podstawowej 5,2  na 5,3 natomiast w 

średnia ocen wliczana  jest religia i nie zostało przewidziane, że pojawi się 

problem bowiem w takim przypadku średnia ocen nie wynosi 5,1 tylko 5,075. 

Ponadto w regulaminie nie został zawarty zapis upoważniający Dyrektora 

Szkoły lub nauczyciela do zaokrąglenia średniej oceny i nie ma takiej 

możliwości bowiem osiąga taką średnią jak wynika z średniej ocen.  Dlatego 

należałoby ten problem rozwiązać , a wręczenie stypendiów jest 18 czerwca  w 

Łaszewie. I wiele dzieci nie otrzyma bowiem nie osiągną wymaganej średniej 

ocen i należy rozważyć możliwość wprowadzenia zmian  do regulaminu aby 

było wiadome czy Rada Pedagogiczna może kierować wniosek 5,05 do 

stypendiów czy 5,27 . 

W temacie głos zabrał Wójt i powiedział, ze nie jest przygotowany żaden 

projekt uchwały a problem zgłoszony został dopiero na sesji, a jeśli radni są 

przygotowani aby krótko omówić przedstawiany problem to  przygotowany 

zostanie projekt uchwały i poddany pod głosownie radnym. Jednak nie można 

zaokrąglać średniej ocen, każdy uczeń musi osiągnąć minimalną średnią. 

Sekretarz powiedział, że względy formalne  mówią o tym , ze uchwała ta 

podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa łódzkiego i wchodzi 

w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia i jeśli nawet uchwała podjęta 

zostałaby na dzisiejszej sesji to najwcześniej wejdzie w życie w sierpniu br. i nie 

obejmie wręczanych w czerwcu stypendiów. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jeśli nie obejmie to stypendiów 

wypłatach w tym półroczu to temat można analizować na posiedzeniach w 

miesiącu czerwcu a uchwałę podjąć na sesji za miesiąc. 

Radny Karol Sakowski – zwrócił się do Wójta z dwoma pytaniami : pierwsze 

dotyczy wniosku  mieszkańców ulicy Łąkowej w Wierzchlesie o oświetlenie 

drogi i kiedy zostanie to wykonane , a jeśli nie zostanie wybudowana linia to 

dlaczego? Natomiast drugie pytanie  to kiedy powstanie w Wierzchlesie stadion 

sportowy bowiem tak dużo się na ten temat mów a nie widać żadnych efektów 

jest on tylko wirtualny. 

Wójt – wyjaśnił, że ulica Łąkowa ma oświetlenie  natomiast  w temacie chodzi 

o wykonanie oświetlenia wzdłuż nowo wybudowanego odcinak drogi asfaltowej 

ok. 700 metrów, który jest niezabudowany i  Gminy  obecnie nie stać żeby 

zbudować linii oświetlenia ulicznego na tym odcinku. Wójt zachęcał aby radni 

wybrali się w teren i  zapoznali się z sytuacją na gruncie a jeśli zaistnieje taka 

potrzeba to radni powinni podjąć taką decyzję. Nadmienił, że nie jest 

zaprojektowanych jest kilka dużych  zadań dotyczących  budowy oświetlenia              

i należy je zrealizować aby pozwolenie na budowę nie wyekspirowałao.  

Obecnie na ulicy łąkowej można zamontować na skrajnych słupach w 

zabudowie zwartej  można zawiesić dodatkowe lampy  które będą  świecić w 
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kierunku tej drogi. Natomiast budowa takiego odcinka drogi to jest około 

1kilometra  i jest  to bardzo duży koszt dlatego należy się wstrzymać i poczekać 

bowiem gminy na to nie stać. 

Jeśli sprawa chodzi  o stadion  to na chwilę obecna zajmujemy się „Orlikiem”, 

żeby  tylko wszystko ułożyło się dobrze dlatego, ze angażowane są duże 

pieniądze z Budżetu Gminy i nie jesteśmy sobie w stanie poradzić  na stadion . 

całe nasze działania i środki  są  skoncentrowane na „Orliku” i to będzie wielki 

sukces jeśli uda się to zrealizować w tej kadencji. Wójt podziękował radnym za 

wyrażenie zgody na to aby tak duża inwestycja  została zrealizowana w 

Wierzchlesie.  

Radny Karol Sakowski – odniósł się do tematu czym różni się ulica Łąkowa 

od ulicy za cmentarzem i od ulicy Polnej  które również mają ok. 1 kilometra 

długości  i są  nie zamieszkałe Radny zapytał czy stadion powstanie w tej 

kadencji. 

Wójt Wyjaśnił, że poruszone zostały dwie kwestie pierwsza to droga za 

cmentarzem oświetlona jest na krótkim odcinku  i jest to odcinek drogi która 

prowadzi do dwóch przysiółków tj. do ulicy Słonecznej  i do ulicy Wiśniowej i 

jest większe zamieszkanie  tego terenu. Podkreślił, że ulica Łąkowa jest to dość 

długi odcinek gdzie należy  wybudować nowa linie oświetlenia  ulicznego, Wójt 

powiedział, ze nie jest przeciwny temu zadaniu jeśli radni  podejmą taką decyzję  

w odpowiednim momencie  to  będzie to realizowane. Natomiast  jeśli chodzi               

o  stadion to również zależy od Rady Gminy i jeśli radni podejmą taką decyzję 

to będzie takie zadanie realizowane.  

Jan Błaszczak – sołtys wsi Łaszew zwrócił się z prośbą o  wykoszenie rowów 

wzdłuż drogi gminnej ze Strug do Łaszewa. 

Wójt wyjaśnił, ze w tej samej sprawie interweniował już Radny Paweł Pakuła, 

wykaszanie tych rowów nie powinno odbywać się za pomocą kosiarek 

rotacyjnych   jednak zarząd Dróg Powiatowych i Wojewódzki kosi pobocza za 

pomocą tych kosiarek dlatego  podjęte zostanie to ryzyko i rowy przy drogach 

gminnych będą wykoszone w najbliższym czasie. 

Radny Jacek Młynarczyk  -  powiedział, że bardzo ładnie zostało odnowione 

pobocze na ulicy Olewińskiej dlatego zapytał się jakie byłyby koszy odnowy 

pobocza na pozostałych drogach? 

Wójt- wyjaśnił , że na odnawianie poboczy powiatowy Zarząd Dróg  ogłaszany 

jest przetarg i biorą w niej udział firmy z zewnątrz, powiedział, ze zorientuje się 

w kosztach pracy sprzętu do takich prac przystosowanego.  Nadmieniła, radnych 

że wszelkie prace prowadzone na drogach gminnych takie jak np. odnawianie 

poboczy odbywały się systemem gospodarczym dlatego że jest to taniej.  

Radna Bożena Przybyła- zgłosiła interpelację o nierównej nawierzchni na 

odcinku drogi Wojewódzkiej  Kraszkowice- Krzeczówna odcinku lasu jest tam 

mnóstwo dziur i Wójt powiedział, że jest przeprowadzony przetarg i firma ma 

wejść na ta drogę, niestety do tej pory  nie się nie dzieje, a powstałe dziury sa 

bardzo uciążliwe dla pojazdów. 
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Wójt – wyjaśnił, ze jak na ostatniej sesji zgłoszona była ta interpelacja to 

przeprowadził rozmowę telefoniczną z Panem Soszkowskim,  który taką właśnie 

informację przekazał która przekazana została na sesji radnym. Wójt powiedział 

że nadal czekamy i miejmy nadzieją że  dotrą na nasz teren z pracami 

remontowymi jak najszybciej. 

 

Punkt 7 

Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XVI sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 12
00

. 

 


